
 

HUJO-kokous 2/2024, 16.2. klo 10.00 – 10.40  teams 
muistio/Jutta ja Satu 
 
Osallistujat 
Jutta Koivula (SRL urheilujohtaja) pj ja sihteeri, Tanja Takkula (KO ja Para),Oona Pekkala 
(Vikellys), Michaela van Assendelft (Valjakko), Pirkko Herd (Valmennuskeskus), Marjukka 
Manninen (SRL), Jukka Koivisto (SRL). 
 
Poissa: Satu Väihkönen, Mikko Mäentausta, Pia Ralli, Seppo Laine, Nina Mickelsson. 
 

1. Kokouksen avaus. Jutta avasi kokouksen klo 10, Satu joutui jäämään pois viime hetken 
esteen takia.   
 

2. Edellisestä kokouksesta 
 

a. Talouden seuranta, mahdollisesti jatkoa Jukan opastuksella 
Tärkeintä on oman lajin viime vuoden lopulla laaditun talousarvion seuranta. Jatkossa saadaan 
taulukointi, jossa kv ja kansallinen toiminta erikseen. Maaliskuun alussa nähdään tarkennuksia 
tulopuoleen, mm. jäsenmäärän kehitys (todennäköisesti lasku jatkuu), hevosten kilpailumaksut, 
kilpailuluvat.  
Ei jatkettu tämän käsittelyä, Jukalla ei ole ollut mahdollisuutta valmistella tarkempaa esitystä. 
Jatketaan aiheesta maalis- ja/tai huhtikuun kokouksessa. 
 

b. mahdollista jatkokeskustelua Helgstrand-ohjelmasta ja/tai Spotlight-
ohjelmasta Hevosopistolta 
Keskusteltiin Spotlight-ohjelman aiheuttamista reaktioista. Ohjelma ei anna 
todellista kuvaa Hevosopiston nykytilanteesta tai toimintatavoista. Yritetään 
viestinnällisin keinoin kertoa rakentavasti siitä, mitä teemme ja saada narratiivia 
käännettyä nykyhetkeen ja tulevaisuuden toimintamalleihin. Opiston päässä 
valtava paine, epäasiallista käytöstä opiston työntekijöitä kohtaan on esiintynyt. 
Mediasyklit jatkuvat. Hippoksen ja SRL:n suuntaan jatkuvasti haastattelupyyntöjä. 
Yritetään kääntää näkökulmaa kokonaisvaltaisemmaksi.  
Hevosopisto vastaa tiedottamisesta asiaan liittyen. 

 
c. WC-valinnat/RE, ehdotus valintakriteereistä on toimitettu hallituksen 8.2. 

kokoukseen/Mikko, Jutta, Satu 25.1. Käsitellään hallituksen helmikuun lopun 
kokouksessa. 

 
3. Sopimuspohjaehdotus joukkueenjohtajille 

Jutta esitteli, tarvittaessa tehdään muutoksia lajikohtaisesti.  
 

4. Lajikohtaiset kuulumiset edellisen kokouksen jälkeen 
 

a. KO: Valmistautuminen Pariisiin etenee ja Rien van der Schaftin kanssa on saatu 
uusi sopimus aikaiseksi. Pitkä lista (Emma Kanerva, Tallberg, Österholm, Vaurio, 
Hagelstam, Stegars, Ruoste, Soratie, Ehrnrooth, Sironen, Robinson). 
Valintakomiteaa on täydennetty Jenny Erikssonilla. 

b. KE: Valmistautuminen Pariisiin etenee. Sanna Siltakorpi ja Veera Manninen 
saaneet maapaikan. Vararatsastajaksi suunniteltu Hedwig Wikström (4 tähden 
tulos vaaditaan).  

c. Para: Pariisiin Katja Karjalainen + 1 + 1 villi kortti + edelleen mahdollisesti joukkue 
em. ratsukoista. 

d. Este: Jäljellä kevään WC-kisoista Göteborg, jonne Eveliina Talvio ilmoitettu.  
Touko-kesäkuussa alkavat NC-kisat (Tanska ja Norja 2 viikon välein), valinnat 
niihin tehdään huhtikuussa. 

e. Valjakkoajo: Nyt viikonloppuna valmennus, keskustelua. Aiemmin A-ryhmä ollut 
hyvin pieni (jopa vain 6 osallistujaa), nyt 10 + 2 varasijalla. Aiemmin sekä la että su 



 

ajettu kahteen kertaan. Iso satsaus pieneen lajiin, siksi useammat valjakot 
mukaan, kaikki mukana olevat valmiita kv. kilpailuihin. 

f. Vikellys: Valmennustoiminta ollut aktiivista alkuvuodesta. Lajissa ollut aiemmin 
tosi hyvä sitoutuneisuus mj-toimintaan, sitä hieman koetellaan nyt. Leirit olleet 
hyviä, hinta on vähän vaihdellut tulijoiden määrän mukaan. Ypäjälle saatiin toinen 
vikellyspukki, helpompi harjoitella. FEI:lle on laitettu kysely kv. kilpailujen uusiin 
suurempiin karsinakokokriteereihin liittyen noin 3 vkoa sitten, ei saatu vielä 
vastausta. 

g. Askel: Ei edustajaa paikalla. 
h. Matka: Ei edustajaa paikalla. 
i. Reining: Ei edustajaa tällä hetkellä. 

 
 

5. Muita asioita 
a. Sports Forum Lausanne – ohjelmaa ei ole vielä julkaistu. SRL:stä lähdössä 

edustus. 
 

6. Kevään 2024 kokoukset:  
Kevät 2024: ainakin osa kokouksista teemoitetaan niin, että niissä keskitytään vain 
olympialajien asioihin ja joissakin vain ei-olympialajien asioihin. Kaikki saavat osallistua 
kaikkiin.  
Seuraava kokous 22.3. klo 10-12 teamsilla, sen jälkeen 19.4., 17.5., kesäkuun kokous 
ja teemoitus sovitaan myöhemmin 
 

7. Kokouksen päätös, pj päätti kokouksen klo 10.40 
 
 
 


